



CHALMERS STUDENTKÅR
Teknologsektionen Teknisk Design

Protokoll Sektionsmöte 1

Sal: HA4

Tid: 17:30

Datum: 2025-09-25

Mötesordförande:

Mötessekreterare:

1. Mötets öppnande

Daniella Lundgren öppnar mötet.

2. Val av

a. mötesordförande

Daniella Lundgren nominerar Louise Nordanstig till mötesordförande som presenterar sig själv.

Louise accepterar sin nominering
och väljs in

b. mötessekreterare

Louise Nordanstig nominerar Ida Wigren och Sixten Wik till mötessekreterare som accepterar nomineringen. Mötet väljer in Ida Wigren och Sixten Wik till mötessekreterare.

c. två justeringspersoner tillika rösträknare

Louise nominerar Victor Olofsson och Cesar Molin.

Victor Olofsson och Cesar Molin antar nomineringen och väljs in till justeringspersoner tillika rösträknare.

3. Föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll. Mötet finner det behörigt anslått.

4. Mötets behöriga utlysande

Louise frågar om mötets behöriga utlysande. Mötet finner det behörigt utlyst.

5. Fastställande av mötesordning

Oscar Ericsson säger att mötesordningen kan hittas i reglementet på hemsidan och förklarar sedan mötesordningen.

Mötesordningen godkänns.

6. Fastställande av dagordning

Emma yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.

Punkten läggs till.

Louise frågar om mötet kan rösta in ändringarna.

Mötet röstar igenom ändringarna.

7. Adjungeringar

- är inte medlemmar i TD-sektionen.

Inga Adjungeringar

8. Inval av inspektor

Mikael Lindén nomineras av Daniella

Mikael Lindén väljs in av sektionens möte

9. Meddelanden

a. Programansvarig TKTDE

Jonas presenterar sig och berättar att han är glad att se så många engagerade studenter på plats. Han berättar att han aldrig deltagit vid något sektionens möte förut men är väldigt glad att han får vara på plats nu! Tackar för en fin Mottagning och ägnar ett extra tack till TDnollK

b. Studievägleddare TKTDE

Darya introducerar sig själv. Glad att få vara med på mötet och att se alla engagerade.

c. Programansvarig TKDES

Andreas kunde inte närvara men har skickat ett meddelande. Han hälsar och tackar för inbjudan och önskar alla en bra kväll!

d. Studievägledare TKDES

Anders Ankén hälsar och är glad för att se oss här. Han berättar hur det funkar med studievägledarna på campus och berättar att man alltid är välkommen. Han hälsar att TD är en fantastisk sektion och att vi ska fortsätta som vi gör här på sektionen med en öppen och välkomnande miljö!!

e. Kårledningen

Ida Dahl vUO Tekniks design kårledningskontakt, tackar för mottagningen. Kårappens stresstest, problemen bör vara åtgärdade. Borde funka nu, men är under ständig utveckling. Nya skyltar i sektionslokaler. Kårens valberedning söker medlemmar, kolla i nyhetsbrevet som skickades ut idag 25/9-2025

f. Inspektor

Tyvär sjuk. Daniella läser upp meddelande från Mikael Lindén

g. TD-styret

Daniella hälsar alla välkomna! Tackar för en fin Mottagning och visar sin tacksamhet till alla som varit engagerade. Berättar att styret kommit igång med sitt arbete och påminner extra om att vi måste hjälpas åt att städa på våningen! Varje torsdag spelas Everybody och då hjälps vi åt att städa.

Daniella ser även till att poängtera att Mys inte är till för plugg.

Påminner om att SAMO finns tillgänglig för alla studenter!

Hon berättar även om att vi har en facebookgrupp där det alla hålls uppdaterade om vad som sker på sektionen.

Sixten berättar sedan att det är på väg att startas upp ett CreaTD igen och att det behöver väljas in en ordförande. Anmälan kommer i facebookgruppen

h. SNTD

Sixten tackar för Mottagningen och hoppas att alla kommit igång med plagget. Han berättar att SNTD finns tillgängliga i alla frågor som rör skolan.

FILM visas

i. TDjobb

Ida tackar för ett stort engagemang och tackar gudarna för att ZMART nu är igång. HB1, Sveriges Ingenjörer på plats. Informerar om nästa torsdag.

j. TDlaget

Julia tackar för Mottagningen och visar sin film.

Salomon informerar att all info om skidresa kommer inom kort på facebook.

k. TDnollK

Thea tackar jättemycket för Mottagningen och berättar att även de har en film

l. prosex.

Klara tackar även hon för arrangemanget under Mottagningen och särskilt under deras arr. Berättar att nästa arr kommer äga rum 17 oktober. Informerar även om att prosex. nu äntligen är officiella gasque-arrangörer!

m. RusTD

Tackar för att folk har köpt rullar, toast och visat ett härligt arrangemang. Visar sin film

n. TDfoto

Lukas tackar för en fin mottagning. De informerar att bilder från mottagningen finns i facebookgruppen. Informerar att det går att boka TDfoto på den nya hemsidan.

o. Valberedningen

Alexander berättar att de ikväll gör sitt sista möte som sittande valberedning men att de ser fram emot att se vilka som blir invalda till nästa års valberedning ikväll! Han påminner om att det är välkommet att självnominera sig!!

p. StolpskoTD

Ebba informerar att TD har ett eget forbollslag i korpen. Mer info kommer på

facebook

q. Köksmä'sTDarna

Sixten berättar om vad KöksMäsTDarna är och att de finns kvar. Påminner om att diska sina koppar! Visar film

- r. KaffekommiTDén

Amanda berättar att årets glöggpub kommer äga rum den 19 december i år!

- s. p.r.o.sex

Det var bättre förr.

10. Verksamhetsplaner

- a. TD-Styret

Daniella läser upp verksamhetsplanen.

Louise öppnar upp för frågor.

Mötet godkänner verksamhetsplanen.

- b. TDjobb

Ida läser upp verksamhetsplanen

Louise öppnar upp för frågor.

Mötet godkänner verksamhetsplanen.

- c. SNTD

Sixten läser upp verksamhetsplanen

Louise öppnar upp för frågor.

Mötet godkänner verksamhetsplanen.

- d. JämTD

Emma läser upp verksamhetsplanen för JämTD

Louise öppnar upp för frågor.

Mötet godkänner verksamhetsplanen.

11. Budget

Louise introducerar och informerar om preliminärbudget från Anton Betsgren, som satt som kassör i förra året.

Daniel Stow visar skillnader från preliminärbudget och nuläge. Utgått ifrån siffrorna från pubruna 1.

Hugo Kangas frågar några frågor gällande BILTD förändrade budget - Stow berättar att det beror på försäkring

Lukas Hammargren frågar vad som är anledningen till att TDfoto har fått förändrad budget - Stow berättar att detta beror på att Styret har beslutat att det endast är kommittéer

som kommer ha budgeterat för klädsel, äskningar har fått budgeten istället då funktionärsgrupper och föreningar får äska vid eventuellt inköp.
Stow visar nuläget och delar ut ekonomiska applåder.
Förklarar motivation bakom att stryka klädbudget till föreningar.

Mötet godkänner budgeten för verksamhetsåret 25/26.
Daniel Stow går även igenom nulägesrapporten.

12. Propositioner

a. Reglementesändring - "Skapande av kommittéen RusTD"

Daniella presenterar propositionen.

Louise öppnar upp för frågor:

Hugo frågar vad tanken är när prosex. nu blir gasque-kommitté och frågar om det förts dialog då angående att ta över ansvar från den?

RusTD ska ta över ETraj från prosex. för att kunna täcka prosex. nu när de är gasquearrangörer.

Hugo frågar om det förts en dialog med valberedning angående ökad arbetsbelastning.

Ordet går över till Alexander som svarar att de har haft en dialog och berättar att de anser att det inte finns något problem med detta.

Hugo frågar om söktrycket på sektionen. När man går över till att bli kommitté ökar arbetsbelastningen, har man sett över problematiken med söktrycket?

Daniella svarar att styret absolut har reflekterat över detta och att den ökade mängden antagna bör göra att söktrycket räcker.

Hugo påbörjar en fråga men blir avrättad då det är en diskussion som framkommer.
Ebba frågar hur det ska uttalas

Karin förklarar hur det ska uttalas

Joel frågar om ledarmöter och varför det inte är ett fast antal specificerat.
Styret förklarar att det är samma med alla kommittéer

Louise öppnar upp för diskussion:

Hugo säger att det är en otroligt välskriven motion, han tycker det är kul med fler kommittéer på TD.

Klara berättar att prosex. är glada att sektionen får fler möjliga arrangemang och att de ser goda möjligheter gällande deras gasqueri till följd av att RusTD startas

Ebba frågar hur de ska lösa upplärningsprocessen av den nya kommittén

Daniella svarar att de kommer få stöd ifrån sittande RusTD

Louise yrkar på sluten votering

Propositionen röstas igenom

13. Motioner

a. "Sjunde medlem i TDNollK"

Louise uppmanar att introducera motionen

Thea presenterar motionen

Louise öppnar upp för frågor

Isabell frågar vilka förändringar motionen syftar till

Thea svarar att det främst beror av flera antalet studenter och att det [t.ex.](#) inte går att vara på loftet längre

Hugo frågar om nackdelar av en ny medlem

Thea svarar att de kommer göra en noggrann och genomtänkt arbetsuppgift plan

Louise frågar om de övervägt om det kanske har varit extra arbete just i år och om de tror att detta kommer vara bestående.

Thea och Linn svarar att de förstår att årets omställning har varit bidragande men tror i det stora hela att det kommer kunna vara bestående även senare.

Rasmus frågar och funderar var den här personen kommer att hamna i maktordningen.

Thea svarar att det beror på post och namn och att det får avgöras i samråd med pateter senare

Hugo tycker att det är bra... Men varför har de inte kontaktat pateter om vad för post det ska vara innan motionen lyfts på SM.

Thea svarar att detta beror på att det varit kort med tid att skriva motionen och att tiden inte funnits till.

Victor frågar om de ser någon risk med timingen med exempelvis RusTD.

Thea svarar att vi har trettio fler antagna i år, det här behövs och skulle vara ett hållbart engagemang i längden.

Isabell frågar hur detta hanteras på andra sektioner. Exempelvis hur många som sitter i nollKn eller om de fördelar mer på olika kommittéer.

Thea svarar att de är många fler i andra sektioner och lyfter att GS har 7, men tar in 65 nyantagna.

Rickard tillägger att med avseende på storlek på arr så har vi på TD inte mindre arrangemang.

Louise öppnar upp för diskussion

Daniella berättar hur styret ställer sig i frågan och vår motivation till dessa.

Diskussionen i rummet öppnas upp

Karin berättar att hon upplevt detta sedan tidigare också och i hennes mening är det nödvändigt. Påpekar Vice samt Phadderchefs höga belastning. Hon anser det inte nödvändigt i år

Lyreus lyfter att styret är motsägelsefullt i frågan om hur söktrycket kommer kunna täcka de nya posterna. Hur kan vi starta RusTD, men inte stå bakom en ny post i NollK.

Louise berättar att föregående års styre också såg över en eventuell sjunde medlem men att de föregående år kom fram till att det inte var nödvändigt just i tiden. Då diskuterades det kring om det är för mycket jobb att forma en ny post eller ej. Och att de kom fram till att det inte var av vikt. Hon påpekar även att det knappt fylldes upp ett styre föregående år och att hon ser en oro.

Replik Thea, "Absolut" med nya nollan och att omställningen redan har gjorts.

Mycket jobb, men de ser också att det kommer att underlätta mer än vad det riskerar. Hållbart engagemang är viktigt. Kul om Engagerade håller mer än ett år.

Alina önskar att höra en plan för vad den sjunde medlemmen bör innebära innan inval så att man vet vad man söker och så att valberedningen kan ta det i beaktning.

Replik för NollK

Ella tillägger, man vill ha lite tid på sig att formulera detta. Sökningen via valberedningen definierar ingen post. Ta in en till och säkerställa ett hållbart engagemang.

Kangas poängterar att problemet att styret inte fylls inte är ett nytt problem. Att TD-styret är svårt att fylla måste ligga någon annanstans. Viktigaste är att prioritera måendet hos individen.

Louise yrkar på sluten votering

Motionen röstades igenom.

Daniella yrkar på en 15 minuters paus

- b. "Stadgaändring för att möjliggöra startande av TDfoto"

Lukas presenterar TDfotos motion

Louise öppnar upp för frågor

Victor frågar vad det kommer stå i reglementet. Hur kommer ordförande tillsättas?

Lukas svarar att de kommer nu specificera beskrivningar till reglementet för att kunna särskilja förening och förening, så TDfoto och JämTD

Ebba frågar om det är själva tillsättningen eller mandatperioden som kommer ändras?

Lukas förklarar att det inte kommer vara någon skillnad för JämTD där de fortfarande kommer tillsättas via sektionmötet. Men berättar att TDfoto kommer vilja ha skild mandatperiod och annat inval.

Ebba frågar om tillsättning av positioner i TDfoto

JämTD har samma som styret, TD foto vill ha på SM3. Börjar i April. JämTD ledamöter tillsätts av styrelsen, TDfoto vill ha på sektionmötet.

Tor fick svar på sin svarar och passar.

Victor frågar vad bakgrunden är till att de inte vill ha samma mandatperiod som JämTD och varför de anser det värt att göra alla dessa ändringar och inte bara förlöpa likt den redan skrivna för föreningar.

Inga svar där om mandatperioden, men vill kunna fånga upp pateter. De vill att de ska suttit en stund innan mottagningen, deras tyngsta period.

Daniella frågar om hans kommentar gällande pateter från kommittéer, och vad deras tankar är gällande att eventuella sökande till styret kanske tas upp redan då.

Lukas svarar att de förstår risken men att han inte ser denna risken.

Hugo frågar om man kan sitta i TDfoto och annat

Som det ser ut nu så har de olika ambitionsnivåer och möjlighet borde finnas att göra detta.

Rickard kopplar till Hugos fråga och frågar hur Lukas har ansett att det varit att kombinera TDfoto och TDjobb.

Lukas svarar att det har funkant men att det absolut varit intensivt! Särskilt eftersom ZMART är närliggande till Mottagningen vilken är ett av de mest intensiva perioderna för TDfoto. Han påpekar dock att man kan lägga jobbet på sin egen nivå.

Hugo frågar, varför förening och inte funktionär?

Lukas svarar att man har lite mer ansvar över sina pengar osv. Men framförallt höja statusen, att det liknar något större och att intresse ska finnas samt se till att det bevaras.

Tor frågar om att Mfoto hjälper till med Mottagningsfilmen och frågar om detta skulle kunna vara något för framtida TDfoto.

Lukas svarar att det borde vara möjligt, men med utrymme att det inte måste vara så.

Ebba frågar om de varit i kontakt med Valberedningen.

Lukas påpekar att han inte kan tala för valberedningen men påpekar att det sitter två nu sittande valberedningsmedlemmar i TDfoto och att dessa ej nämnt att detta är ett problem.

Cesar svarar att de inte har diskuterat detta, men att det inte borde vara något problem.

Louise öppnar upp för diskussion

Hugo tycker det är en fin motion och säger att han tycker det är kul med engagemang gällande snyggande i stadgar/reglemente.

Rickard, mandatperioder osv. Borde ligga i reglementet och inte stadgarna.

Motionen röstades igenom.

c. "Undanta TDfotos materiel från medlemsutlåningsrätt"

Louise berättar att denna har röstats igenom en gång tidigare. Och ber motionären presentera motionen.

Lukas presenterar TDfotos motion

Louise öppnar upp för frågor

Hugo frågar om det i dagsläget är TDfoto som äger kamerorna eller om det är privat ägna.

Lukas svarar att det finns en kamera ägd av TDfoto och att de kompletterar med privata kameror. Han förtydligar även att de har för avsikt att införskaffa flera.

Isabell frågar om rätten kommer tas bort helt eller vad det kommer innebära i praktiken.

Lukas svarar att man troligtvis inte kommer att kunna låna ut utrustning, möjligen tidigare sittande pga utbildning och överlämning

Louise öppnar upp för diskussion

Daniella meddelar att styret står bakom motionen

Klara tycker det känns rimligt.

Sixten tycker också att detta känns rimligt.

Motionen röstades igenom enhälligt

d. "Reglementesändring för att starta TDfoto"

Louise ber TDfoto läsa sin motion

Lukas presenterar sin motion

Louise öppnar upp för frågor angående motionen

Om detta inte röstats igenom, kommer det inte ändras då?

Louise svarar att det stämmer och förklarar sedan hur sektionen är uppbyggd av stadgar och reglemente.

Isabell frågar vad som sker i övergångsperioden för TDfoto. Kommer något ske med TDfoto innan de skrivs in i reglmentet?

Lukas svarar att det inte kommer göra det då de fortfarande är en funktionärsgrupp.

Daniella berättar att Styret står bakom motionen.

Louise yrkar på öppen votering

Louise öppnar upp för en diskussion kring motionen

Motionen röstades igenom efter att rösträknarna räknat

e. "Stadgaändring för att möjliggöra startande av TDfoto"

Louise ber TDfoto läsa sin motion

Lukas presenterar sin motion

Louise påpekar att stadgaändringar måste röstas igenom två gånger

Louise öppnar upp för frågor

Victor frågar hur det egentligen står med Ung Media

Lukas berättar att de ska ansöka till unga media, men att det varit lite fram och tillbaka och därför kan det ha varit lite flummigt.

Louise öppnar upp för diskussion

Daniella presenterar TD-styrets åsikt och motivation till den här stadgaändringen.

Ingen har något att diskutera och mötet går vidare.

Mötet röstade enhälligt igenom motionen

Daniella berättar vad inval är och hur det går till.

Inga frågor gällande inval och mötet går vidare.

a. Lekmannarevisorer

Louise presenterar vad en lekmannarevisor är och vad dem gör

Daniella nominerar Adam Lundmark och Jonathan Hedberg

De sagda godtar nomineringen

De nominerade presenterar sig själva.

Adam berättar att han kommer från oskarshamn i småland, kommer direkt från gymnasiet. Adam vill bidra med någonting, känns bra.

Jonathan berättar att han kommer från Sunne och precis har flyttat hit. Han har jobbat ett år och har sedan tidigare pluggat på skidgymnasium. Är intresserad av ekonomi och vill gärna få lite insikt i sektion,

Rasmus frågar vad de gör som lekmanarevisorer

Svarar att de ska hålla koll på ekonomin

Sjöberg frågar om de nominerade vet vilka de tidigare var

Hugo frågar om Jonathan är lika snabb med lekmanarevisorerarbetet som med skidåkandet.

Jonathan svarar ja

Lovis frågar om favoritfika

Jonathan svarar Kladdkaka och Adam svarar dammssugare

Tor frågar vad deras favoritlek är.

Jonathan. tycker Kurragömma, Adam instämmer

Rasmus frågar om mannagrynsgröt

De lät negativa

Anton frågar om de har koll på ekonomi.

Jonathan svarar ja.

Anton frågar om de har tidigare erfarenhet

Jonathan svarar nej, Adam svarar att han gick företagsekonomi på gymnasiet

Alina frågar gömma sig eller leta

De svarar att ena gömmer sig andra letar

De nominerade lämnar rummet.

Louise öppnar upp för diskussion.

Styret yrkar på att välja in alla i grupp. Mötet Godkänner.

Mötet väljer Adam Lundmark och Jonathan Hedberg till lekmannarevisorer.

Beslutet var enhälligt.

b. Valberedning

Louise ber valberedningen läsa sin nominering till ordförande i valberedningen

Alexander läser upp att Tilda Lyreus är nominerad till att vara ordförande i

Valberedningen.

Tilda går fram och berättar att hon är 21 år gammal och sitter nu i TDnollK. Hon vill gärna fortsätta bidra och tycker att det verkar spännande med det arbetet som valberedningen gör

Öppnar upp för frågor

Alexander frågar om favoritval

Lyreus svarar Valand

Hugo frågar om hur Tilda tänker gällande tillägg med RusTD, nya mandatperioder och eventuella utmaningar som kan följa av det.

Lyreus svarar att de hoppas att två till självnominerar sig, Hon tror att det kommer att gå bra.

Vet du mycket om valar?

Tilda svarar Nej, eller blåval kan jag.

Olof frågar, Hade du valt att träffa en ailien men inte komma ihåg det, eller inte träffa en och komma ihåg det.

Lyreus svarar det senare

Kangas säger att hon är lite jävig, hur ska hon tackla det, neutral eller inte

Självklart neutral

Alina frågar om valle i lindvallen.

Lyreus svarar att hon hängde i hundfjället som barn så hon har ingen koppling till Valle.

Emma frågar om utmaningar i arbetet under året som kommer
Lyreus svarar att det kommer vara svårt att intervjua personer som de känner och
vara nogranna för alla sökande och se till att det blir en rättvis process.

Rasmus frågar åsikter om Harpuner
Lyreus vet ej vad det är

Sigge frågar hur valar låter
Tilda imiterar.

Nominerade lämnar salen

Mötet väljer in Tilda Lyreus som ordförande i Valberedningen, Enhälligt.

Louise ber valberedningen läsa sina nomineringar till ledamöter i valberedningen.

Isabell självnominerar sig
Rasmus självnominerar också sig

Rasmus presenterar sig själv, jobb och smidesskola på folkis

Isabell är 21 år gammal, har jobbat med event och har därav jobbat med att plocka
fram folk till passande arbetsgrupper tidigare.

Pihlblad presenterar sig själv, vill fortsätta engagera sig och säger att hon kan bidra
pga sin erfarenhet

Lisa går i trean och är 23 år. Vill fortsätta arrangera sig i sektionen efter att ha suttit
i prosex. för ett år sedan.

Astrid presenterar sig, går i trean, 23 år, anser att det är det viktigt arbete som
behövs.

Lovis är 20 år gammal och sitter just nu i TDlaget, vill fortsätta sitt
sektionsarrangemang.

Klara presenterar sig, sitter i prosex., 21 år gammal, kul att engagera sig och sitta på
andra sidan stolen

Louise öppnar upp för frågor

Emma frågar vad deras favoritvalar är
Rasmus svarar vitval

Isabell svarar blåval
Linn svarar knölval
Lisa gillar Valborg
Astrid gillar geVALIA
Klara svarar späckhuggare

Olof frågar om de helst hade träffat sin själsfrände eller en miljon kronor?
Rasmus svarar pengar
Isabell pengar
Linn väljer själsfrände, Astrid, Lisa, Lovis och Klara också.

Kangas frågar vad den största utmaningen kommer vara.
Rasmus svarar, lista ut vad han ska göra.
Isabell tror att finna de med rätt intresse
Linn svarar att man känner många av de sökande
Lisa svarar att vi är fler kommer att vara en utmaning
Astrid svarar "många grejer", bland annat att det är många
Lovis svarar att det blir en utmaning med många och intervjua folk man känner
Klara svarar också att det blir svårt att intervjua de man känner

Sigge frågar hur valen låter och rör sig.
De imiterar valar

Rickard frågar vad de tror kommer vara roligast
Klara svarar att det roligaste kommer att vara pusslet att få ihop en bra grupp
Lovis svarar att hon håller med samt att testa hålla i intervjuer
Astrid svarar att håller intervjuerna
Lisa, Linn och Ohm
Rasmus tycker det ska bli kul att lära sig mer om olika människor och hur de ska bemötas

Emma frågar om att se på deltagarna på ett objektivt sätt; hur tänker de hantera de utmaningarna?
Klara svarar att fokuser på vad som sägs under intervjun och lägga fokus där.
Lovis menar att det är viktigt att tänka bort förutfattade meningar.
Astrid tycker det är viktigt att det inte bara är enstaka personer utan gruppen

Lisa tror att man är extra medveten när man suttit tidigare och att man då förhoppningsvis har extra mycket i åtanke hur det ska funka.
Linn håller med och tror det är viktigt att ha fokus på gruppen
Isabell hoppas kunna komma med insikter om ettan och är sedan redo att lyssna till resten av gruppen och bistå på sådant vis.
Rasmus känner ingen, ibland kommer det att vara lätt att vara opartisk

De nominerade lämnar salen

De nominerade, inklusive självnominerade röstas in till valberedningen enhälligt

15. Övriga frågor

Hugo frågar hur det funkar med det nya ekonomisystemet. Är det en diskussion inom kommittéer och styre om hur det kan omdirigeras nu när det har lagts mer på sektionsskassörer och mindre på kommittéekassörer.

Daniella svarar att vi har diskuterat detta internt och har inte bestämt om kassör bör vara en ansvarspost eller inte. Detta ska tas vidare senare under året,

Replik för kommittéer

prosex. nämner att de behöver ha två ansvarsposter för att få vara gasque-arrangörer

TDnollK berättar att de kommer se över hur ansvaret ska vara inom gruppen och att de fortfarande ser två ansvarsposter relevanta.

Kangas frågar vidare och förtydligar

Louise går vidare till punkt 16.

16. Mötets avslutande

Daniella tackar för sektionsmötet och gratulerar alla nyinvalda. Hon informerar om att TDlaget öppnat för pub i Bulten.

Justeringspersonernas underskrifter

Cesar Molin:



Víctor Olofsson:


